
 

 

 

Skolebestyrelsen 

Referat 

Tirsdag d. 20. maj 2025 kl. 17.00-19.30 

Fraværende:   Jens, Trine 

Dagsorden  Referat  

1. Kl. 17.00-17.05  

Vi lander og spiser 

  

  

2. Kl. 17.05-17.15  

Nyt fra Elevrådet 

 

Elevrådet har ikke afholdt møde siden sidst. Der er et ønske om galla i 9. klasse. 

Punktet fra senere (punkt 8) rykkes frem hertil. 

Gode idéer og erfaringer. 

Kunne være for 6.-9. klasse med forskudt ”galla-tid” – 5. årgang kunne rydde op. Nytårsgallataffel. 

Vi beslutter, at der skal nedsættes et udvalg med en fra hver klasse og at der afholdes gallataffel i 

skoleåret 2025-2026 i januar 2026.  

3. Kl. 17.15-17.35 

Drøftelse/beslutning 

Karakterer på 7. årgang i valgfag og om 

der skal udarbejdes et princip for 

Bestyrelsen er ikke enige indbyrdes.  

Elevrådsformanden er positiv overfor karakterer i valgfag, men der skal også være feedback, så karakteren 

ikke står alene. 



 

 
karaktergivning og om det skal være en 

prøvehandling på et år.  

 

Ledelsen arbejder videre med de lærere der skal undervise på 7. årgang valgfag og en plan for feed-back 

skal aftales inden 7. årgang får valgfag. Planen og tankerne om og krav til feed-back-samtalerne 

forelægges skolebestyrelsen i det nye skoleår. Karaktererne skal gives i 2. halvår af 7. klasse. 

4. Kl. 17.35-17.50 

Drøftelse af om der skal udvikles et 

princip for brug af to-lærer-timer/to-

voksen-timer. 

Det besluttes, at der ikke skal laves et princip.  

5. Kl. 17.50-18.05 

Forslag til mulighedskataloget – frist for 

ansøgninger fra SB er d. 4. juni. 

 

 

Ledelsen ønsker at søge til projekt omkring nedlæggelse af svømmesalen og nyindretning af tandlægens 

lokaler. 

SB peger på at de gerne vil søge mulighedskataloget om flere toiletter. 

Mette laver de tre udkast og sender rundt til godkendelse/tilføjelser. 

6. Kl. 18.05-18.20 

Drøftelse af forældremøders placering i 

kommende skoleår 

Det var en oplevelse, at der var færre til stede til forældremøderne. 

Det har været tilbagemeldt til SB-forældrevalgte, at det var fordi nogle forældre ”skulle være to steder” på 

samme dag. 

Vi bruger ikke samme model i kommende skoleår, men skal være opmærksomme på at sikre, at dansk- og 

matematiklæreren er til stede under hele mødet.  

Vigtigt at SB bliver repræsenteret på 0. årgang. 

7. Kl. 18.20-18.30 

Drøftelse af hvornår Meddelelsesbogen 

skal udfyldes i forhold til skole-hjem-

samtalen 

Ønske at Meddelelsesbogen udfyldes ”forskudt” af skole-hjem-samtalerne. 

Ulla har haft gode erfaringer med at Meddelelsesbogen udfyldes op til skolehjem-samtalerne, så den 

danner grundlag for samtalen.  



 

 
 Princip for skole-hjem-samarbejde sættes på til næste møde. 

8. Kl. 18.30-18.40 

Drøftelse af om vi skal have galla-fest i 

udskolingen 

 

Behandlet ovenfor. 

9. Kl. 18.40-19.00 

Ny timefordelingsplan til godkendelse 

samt en udtalelse fra SB til CBU. 

Bilag uddeles på mødet. 

Skolebestyrelsen ser det som en positiv udvikling/retning, at skoledagen bliver kortere. 

Timefordelingsplanen er godkendt. 

Overgangsårene blev gennemgået i forhold til ændringer i minimumstimetallet. 

10. kl. 19.00-19.20 

Orientering 

Gensidig orientering om særlige indsatser på 

årgange/klasser m.v. 

Procesplan for mobilfri skole – sendes som bilag 

ugen inden mødet. 

Orientering om fagfordeling og ansættelser og opsigelser. 

Der skal lægges skemaer torsdag og fredag i denne uge, så den endelige fagfordeling lander i morgen 

onsdag.  

Skolen har investeret i Front Read som skal anvendes på 3. – 8. årgang. Fra 0. -2. årgang skal der arbejdes 

med GR i læseindlæring. 

Proces og forløb omkring ”Mobilfri Skole” fremlægges. 

Ny tradition: Grundlovsfesten d. 4. juni. 

11. Kl. 19.20-19.30 

Punkter til kommende møder 

- Evaluering af året - mødeform og resultater 

- Genbesøg af princip for skole-hjem-samtaler 

- Mødedatoer for kommende skoleår 

- Juniormesterlære 

- Nyt fraværssystem 

- Evaluering af Skolestyrken Forløb 

- Næste møde er d. 17. juni. 



 

 

 

Bilag årshjul  

Årshjul 2024-2025 (udfyldes også løbende) 

Ordinære 

møder  

MED-UDVALGET  

 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

Holdes kl. 17.00-19.30 en gang om måneden  

Faste punkter  

 

 

Sygefravær  

Regnskab/budget  

APV  

Nyt fra arbejdsmiljøgruppen   

Retningslinjer  

Fremmøde (elever) (kvartalsvist)  

Vikardækning (halvårligt)  

Revidering af og nye principper 

 

August   Årshjul  

Årsberetning  

September  

 

Høringssvar budget Høringssvar budget  

Budgetforlig og ændringsforslag sendes til høring i bestyrelserne, råd, MED-udvalg og for ledere. 

Bestyrelserne skal afholde et møde vedr. budgetforslag 2025-2028 senest d. 25. september 2024 

Årsberetning (beslutning)  



 

 
Revidering af og nye principper (planlægning)  

Oktober    

November  Opfølgning på magtanvendelse Skolens arbejde med værdigrundlaget 

Dialogmøde med klasseråd 

6. november 2024 kl. 17-19 

December      

Januar      

Februar   Regnskab 2024 og budgetopfølgning 

Marts  Planlægning af næste skoleår  Orientering om skoleårets planlægning  

April   

 

Budget – Godkendelse 

Dialog med klasseråd  



 

 
Maj   

 

Planlægning og drøftelse af deltagelse i forældremøder for det kommende skoleår(formål/indhold) 

Juni  Mulighedskatalog (budget 2025) 

Evaluering af året - 

arbejdsmiljødrøftelse  

Mulighedskatalog (budget 2025) 

Evaluering af året - mødeform og resultater  

Juli    

 

 


